

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT5410996

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
YONGJUN SHU	03/07/2019
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	PUJIANG QILU ENVIRONMENTAL PROTECTION TECHNOLOGY CO., LTD.
Street Address:	NO. 72, 1ST DISTRICT, SHENGLI VILLAGE
Internal Address:	HUANGZHAI TOWN, PUJIANG COUNTY, ZHEJIANG PROVINCE
City:	JINHUA
State/Country:	CHINA
Postal Code:	322204
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	16056565
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Email:	wuna@zjzhirui.com
Correspondent Name:	YONGJUN SHU
Address Line 1:	ROOM 705 YANXIANG TECHNOLOGY BUILDING
Address Line 2:	NO 333, JIANGHONG ROAD, BINJIANG DISTRICT
Address Line 4:	HANGZHOU, CHINA 310000
NAME OF SUBMITTER:	YONGJUN SHU
SIGNATURE:	/Yongjun Shu/
DATE SIGNED:	03/07/2019
	This document serves as an Oath/Declaration (37 CFR 1.63).
Total Attachments: 2	
source=Assignment#page1.tif	
source=Assignment#page2.tif	

ASSIGNMENT

WHEREAS, I,

Yongjun Shu
Room 705 Yanxiang Technology Building,
No 333, Jianghong Road, Binjiang District
Hangzhou 310000

has invented and own a certain invention entitled:
MAILBOX PUNCHING DEVICE

for which invention I have executed an application for a U.S. patent, which was filed on 07-August-2018, under U.S. application number 16056565, and

WHEREAS, Pujiang Qilu Environmental Protection Technology Co., Ltd. No. 72, 1st District, Shengli Village, Huangzhai Town, Pujiang County, Zhejiang Province, P.R.CHINA, hereinafter referred to as Assignee, is desirous of acquiring the entire domestic and foreign right, title and interest in and under the invention described in the patent application.

NOW, THEREFORE, for good and valuable considerations, the receipt and sufficiency of which are hereby acknowledged, I assign and transfer to the Assignee and the Assignee's legal representatives, successors and assigns the full and exclusive rights in and to the invention in the U.S. and every foreign country and the entire right, title and interest in and to the patent application and other such applications (e.g., provisional applications, non-provisional applications, continuations, continuations-in-part, divisionals, reissues, reexaminations, National phase applications, including petty patent applications and utility model applications) that may be filed in the United States and every foreign country on the invention, and the patents, extensions, or derivations thereof, both foreign and domestic, that may issue thereon, and I do hereby authorize and request the Commissioner of patents to issue U.S. patents to the above-mentioned Assignee agreeably with the terms of this assignment document.

I HEREBY AUTHORIZE the Assignee to insert in this assignment document the filing date and application number of the application if the date and the number are unavailable at the time this document is executed.

I DO HEREBY COVENANT and agree with the Assignee that I will not execute any writing or do any act whatsoever conflicting with the terms of this assignment document set forth herein, and that I will at any time upon request, without further or additional consideration, but at the expense of the Assignee, execute such additional assignments and other writings and do such additional acts as Assignee may deem necessary or desirable to perfect the Assignee's enjoyment of this assignment, and render all necessary assistance in making application for and obtaining original, continuation, continuation-in-part, divisional, reissued, reexamined, and National phase patents of the U.S. or of any and all foreign countries on the invention, and in enforcing any rights or chooses in action accruing as a result of such applications or patents, and by executing statements and other affidavits, it being understood that the foregoing covenant and agreement shall bind, and inure to the benefit of, the assigns and legal representatives of all parties hereto.

IN WITNESS WHEREOF, I have hereunder set our hands on the dates shown below.

Date

2019.3.8

Yongjun Shu

Yongjun Shu

专利转让声明

鉴于，我

舒泳军
浙江省杭州市滨江区
江虹路 333 号
研祥科技大厦 705 室

已发明并拥有发明，名称为：

一种信箱装置

此发明已申请美国专利，申请日期 2018 年 8 月 7 日，申请号 16056565。

鉴于，浦江奇露环保科技有限公司，浙江省浦江县黄宅镇胜利村一区 72 号，以下简称承让人，意欲获得专利申请中该发明在国内外全部权利，所有权和权益。

因此，就良好且有价值的对价而言，相关收据特此证明，我向承让人及其法定代表人，继承人和受让人转让及出让该发明在美国及其他国家的全部权利及该发明在美国和其他国家专利申请和其他诸如此类申请（如临时申请，非临时申请，延续申请，部分延续申请，分案申请，重新发布，复审，国家阶段申请，包括小型专利申请和实用新型申请），专利，及可能颁发的专利延伸及拓展的全部权利，所有权和权益，因此我授权并请求专利专员据此声明向上文提到承让人授予美国专利。

我特此授权承让人在此文件执行时无申请日期和申请号向此声明文件中插入申请日期和申请号。

我据此承诺并同意承让人我不会签订或做出任何与此声明文件相矛盾的协议或行为，我会在任何时候，应承让人要求，但由承让人支付费用的前提下签订或做出承让人认为完善此转让协议必须的其他协议或行为，并在该发明在美国和其他国家申请和获得原始、延续、部分延续、分案、重新发布、复审和国家阶段专利时，施行申请和专利所积累的权利和产权时，提供一切必要的协助，执行声明和其他誓约，上述承诺及协议必须遵从各方的受让人和法定代表人。

我在此日期签字，特此证明。

日期

2019.03.08

舒泳军

舒泳军